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Protokół

z zebrania sprawozdawczego Samorządu Osiedla Nr.5 w Chojnicach
.-u •• -“« * >-• - 1 -

w dniu 20.04.2022r.

Ad.l

Zebranych przywitał przewodniczący Bogdan Tyloch i poinformował
zgromadzonych o braku kworum . W związku z tym zebranie odbędzie się w
drugim terminie o godzinie 17.15.

Ad2.
•i-*

Po upływie w/w terminu przewodniczący Bogdan Tyloch przedstawił porządek
zebrania, który został jednomyślnie przyjęty przez zebranych . - zał. Nr.l
Ad3.

Na przewodniczącego zebrania Stanisław Kowalik zaproponował kol. Bogdana
Tylocha , który wyraził zgodę i z braku innych kandydatur w/w kandydatura
została przyjęta jednogłośnie przez zebranych .
Ad4.

Protokolantem zebrania został wybrany Wiesław Szczęsny ,który wyraził zgodę
i kandydatura została przyjęta jednogłośnie.

Ad5.
Sprawozdanie merytoryczne i finansowe z działalności Zarządu za 2021rok
przedstawił przewodniczący Bogdan Tyloch - zał. Nr.2

Ad6.

Sprawozdanie za w/w okres zostało przyjęte przez zebranych - głosowało 18,

za-18,przeciw-0,wstrz-0

Ad7.

Wystąpienie zaproszonych gości:



Jako pierwszy zabrał głos zastępca burmistrza Adam Kopczyński- przedstawił
zebranym informację dotyczącą uchodźców z Ukrainy przebywających w
Chojnicach . Następnie omówił inwestycje ,które realizowane są w naszym
mieście tj;

- przebudowa ulicy Gdańskiej do Tucholskiej

- projektowanie ciągu komunikacyjnego Kościerska-Gdańska- Subisława (rondo
przy ul. Obrońców Chojnic)

- projekt budowy łącznicy pomiędzy ul. Strzelecką-Derdowskiego

- projekt łącznicy pomiędzy Kościerską, a Urzędem Celnym

- przebudowa ulicy Modrzejowej

- zachodnie obejście Chojnic- termin oddania 2026 rok
- I.

- budowa nowego żłobka na 100 miejsc- data ukończenia 2023 rok

- zagospodarowanie wód opadowych - zbiornik na ulicy Sobierajczyka ,prace w
80% zaawansowane

- doświetlenie przejść dla pieszych

- modernizacja Dworca Kolejowego-inwestycja rozpoczęta .01.01.2022-data
ukończenia jesień 2023 rok

Następnie rozpoczęły się pytania do zastępcy burmistrza i zaproszonych gości:

- Pan Wojtek Czapiewski -pytał ile drzew zostało wyciętych przy budowie ulicy
Igielskiej. W odpowiedzi otrzymał informację ,że nie ma wiedzy na ten temat.
- Janusz Poniecki - co będzie w pomieszczeniach na Dworcu po remoncie? Czy
nie będzie świecił pustkami. W odpowiedzi usłyszał, że będzie się tam mieścić
Straż Miejska,monitoring i różne stowarzyszenia.

- Kazimierz Piekarski-pytał czy jest możliwość zrobienia przejścia dla pieszych
na ulicy Kościerskiej na wysokości Biedronki. W odpowiedzi pan Jarosław
Rekowski stwierdził, że w/w ulica jest ulicą wojewódzką i przejście może być
zrobione po przebudowie drogi Korne-Chojnice.

- Pan Wojtek Czapiewski zgłosił następujące problemy:



- blokowanie przez samochody Wszechnicy w Chojnicach oraz parkowanie
samochodów na terenach zielonych . W odpowiedzi Komendant Straży
poinformował iż zapozna się z tymi problemami.
Brak działania sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Tucholska- Gdańska.
P.J.Rekowski - poinformował iż po ukończeniu przebudowy ulicy natychmiast
zostanie uruchomiona sygnalizacja.

Brak sprawozdania Straży Miejskiej z ich działalności. W odpowiedzi -
Komendant zapozna się z przedstawioną sprawą.
- Janusz Poniecki zasygnalizował dzielnicowemu,że przy bankomacie przy bloku
Ks.Pom.4 często leży bezdomny.

- P.Bartosz Bluma - sygnalizował, że na skwerze przy ul. Wielewskiej spotykają
się grupy młodzieży głośno zachowującej się.
Pan Dzielnicowy przedstawił informację odnośnie bezpieczeństwa na osiedlu
nr.5 i poinformował, że wszelkiego rodzaju zagrożenia zgłaszać pod nr. 997.
Pan Wojciech Czapiewski złożył wniosek do Przewodniczącego zebrania -
wniosek w załączeniu.

Ad8.

Przewodniczący Bogdan Tyloch przedstawił zebranym mieszkańcom osiedla
nr.5 -Plan Pracy Zarządu Samorządu Mieszkańców osiedla nr.5 na 2022r -
zał.nr.3

Ad9.

Przewodniczący Bogdan Tyloch zarządził głosowanie uchwały nr.ldot:
Planu Pracy Zarządu osiedla nr.5 w Chojnicach na 2022rok - zał.nr4
Uchwała została przyjęta

Głosowało-18, za -17, przeciw-o, wstrz-1

Na tym zebranie zakończono.
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Na tvm zebranie zakończono
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ebraniaPrzewódProtokolant
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Chojnice, 20.04.22

Wniosek do Samorządu Osiedlowego nr 5

Proszę o montaż ograniczników parkingowych na ul. Al. Bayeux (wzdłuż marketu
Carrefour) na parkingu samochodowym. Ograniczniki zwiększą bezpieczeństwo i ruch
pieszy (usprawnią).
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“700-lecl. ? Proponowany porządek zebraniaV.r^ho»n-cscŁ .t

w dniu 20.04.2022r.

1. Powitanie mieszkańców i zaproszonych gości.
2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Wybór przewodniczącego zebrania.

4. Wybór protokolanta.
5. Przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu za 2021r

6. Głosowanie w sprawie przyjęcia w/w sprawozdania .
7. Wystąpienie Burmistrza Miasta Chojnice

8. Wystąpienie zaproszonych gości:

Prezesa SM p.Jakuba Chmurzyńskiego.
Przedstawiciele Policji i Straży Miejskiej

9. Przedstawienie rocznego planu pracy Zarządu Samorządu Mieszkańców

Osiedla nr.5 na 2022r

10. Głosowanie nad uchwałą w sprawie rocznego planu pracy na 2022r

11. Sprawy bieżące.
12. Dyskusja.
13. Zakończenie zebrania.
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Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla nr.5 w Chojnicach za rok 2021
i

;

Skład Rady

11Brzeska Zbigniew

2 Kowalik Stanisław

3 Ossowski Zenon

4 Piekarski Kazimierz

5 Poniecki Janusz

6 Szczęsny Wiesław

7 Szlanga Antoni

8 Tyloch Bogdan- przewodniczący

9 Wiśniewski Grzegorz

Działalność Rady w 2021roku była znacznie ograniczona z uwagi na stan
epidemiczny, pomimo to rada Osiedla odbywała w trakcie wskazanego okresu
szereg konsultacji i narad głównie telefonicznych ,podejmując decyzje
pomocne w prowadzeniu spraw Osiedla „700-lecia -Kaszubskie".

Często podejmowanym tematem były sprawy związane ze stanem dróg,
chodników osiedlowych oraz bezpieczeństwa na osiedlu.
Zarząd współpracował z podmiotami i instytucjami takimi jak:

- Straż Miejska

-Policja

- Wydział Gospodarki Komunalnej i ochrony Środowiska

- Spółdzielnia Mieszkaniowa w Chojnicach
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Sprawozdania finansowego z działalności Zarządu Osiedla Nr.5 za rok 2021
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Rada Osiedla „700-lecia -Kaszubskie" dziękuje za współpracę wszystkim w/w

instytucjom oraz mieszkańcom osiedla za włożoną pomoc, a także
zaangażowanie w rozwój naszego osiedla, członkom Zarządu za wkład oraz
pracę na rzecz osiedla.
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5Wykonanie Budżetu Obywatelskiego za 2021'r

I Środki na zadania tzw."miękkie" np. organizacja imprez kulturalno-
rekreacyjnych

i
A
r.
!I
i:

iPodział: *

Dochód za rok 2021 19.005,82

Wydatki za 2021r:

1czynsz za lokal 2.686,42

2 materiały biurowe 1.000,00

3 imprezy integracyjno-sportowe 15.319,40

(zakup słodyczy i nagród na loterię fantową

na spotkania integracyjne dla dzieci z osiedla nr.5)

19.005,82Razem:
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Plan pracy Zarządu Osiedla Nr.5 w Chojnicach na 2022fi

( plan podziału Budżetu Obywatelskiego )

1Środki za zadania tzw: miękkie przeznaczyć na organizację imprez

kulturalno-rekreacyjnych dla mieszkańców osiedla nr.5 oraz zakupu

sprzętu i wyposażenie biura Zarządu.

Podział środków finansowych za 2022r 11.999,00

1czynsz za lokal biura Zarządu 2.741,28

2 materiały biurowe 1.000,00

3 organizacja imprez integracyjnych 8.248,72

(rekreacyjno-sportowych )dla mieszkańców

osiedla nr.5
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* Uchwała Nr.l

zebrania sprawozdawczo-wyborczego mieszkańców osiedla „700-lecia-
Kaszubskie" w dniu 20.04.2022r.

Dotyczy: Plan pracy Zarządu osiedla nr.5 w Chojnicach na 2022r

(plan podziału Budżetu Obywatelskiego)

1Środki na zadania tzw.miękkie przeznaczyć na organizację imprez kulturalno-

Rekreacyjnych dla mieszkańców osiedla nr.5 oraz zakupu sprzętu i wyposaże-

nia biura Zarządu .

Podział środków finansowych na 2022r 11.990,00

1czynsz za lokal biura Zarządu 2.741,28

2 materiały biurowe 1.000,00

3 organizacja imprez integracyjnych 8.248,72

(rekreacyjno-sportowych )dla mieszkańców

osiedla nr.5

Głosowało za uchwałą: 4%
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wstrzymało się- \


